
Jaarverslag 2009 HSV Voorwaarts te Drachten 
 
Het is een bewogen jaar geweest met bestuurswisselingen, leuke festiviteiten en een groei qua 
leden. Eerst gaan we de evenementen bij langs. Daarna komen kort de ontwikkelingen binnen de 
vereniging aan de orde. 
 
14 april, ALV 
Op 14 april vond weer een algemene ledenvergadering plaats. Als spreker was Albert Wester van 
It Fryske Gea aanwezig die ons prachtige foto’s liet zien van de natuur in en rondom de Alde 
Feanen. Naast de uitstekende kwaliteit van de foto’s viel ook de planten- en dierenkennis van 
Albert op. Zelfs de Friese en Latijnse namen kwamen regelmatig voorbij. Daarnaast was er weer 
een verloting. Verder werden een aantal nieuwe bestuursleden aan ons voorgesteld. Tijdens de 
vergadering werd Pyt Achenbach benoemd tot erelid. Een hele geslaagde avond met een opkomst 
van rond de 50 mensen. 
  
12 juni, Vissen voor de jeugd 
Op 12 juni vond er een hengelsportwedstrijd in vijvers nabij de Frisia in Drachten plaats. Aan de 
wedstrijd deden schoolkinderen van Het Anker mee. De vereniging stelde twintig hengels 
beschikbaar. Verder zorgde de vereniging dat alle kinderen een jeugdvisvergunning kregen. 
Zodoende was de viswedstrijd niet een eenmalig avontuur, maar konden de kinderen later ook nog 
eens hun geluk beproeven. 
 
De kinderen waren goed op dreef, want er werd goed gevangen: gemiddeld zo’n vijf vissen per 
kind. Af en toe kwam er een haakje vast te zitten aan een waterplant, maar dat mocht de pret 
niet drukken. Het was ook een mooie kans om wat te leren van het waterleven in de pas opnieuw 
ingerichte vijverpartijen, want er werden verschillende vissoorten gevangen, zoals blankvoorn, 
rietvoorn, kolblei en baars. 
 
De wedstrijd sloot dan ook mooi aan bij de vislessen die de hengelsportvereniging (in de persoon 
van Peter Bodenstaff) op de scholen heeft gegeven. In de schoollessen stonden de verschillende 
vissoorten centraal alsmede de hengelsport in het algemeen. Op deze manier hebben de kinderen 
geleerd dat vissen niet alleen saai turen naar een dobbertje is, maar dat het ook een leuke en 
avontuurlijke sport kan zijn. Uiteindelijke hebben de kinderen ook een goed beeld gekregen hoe 
op een verantwoorde manier kan worden gevist. Al met al een evenement wat zeker in de 
toekomst vaker gaat plaatsvinden! 
 
Al met al hele positieve publiciteit voor onze vereniging en onze sport! Op Wâldnet en 
Drachtenwiljemeemaken.nl en verder in de Actief, Visblad en de Breeduit is aandacht besteed 
aan dit evenement. 
  
3 oktober, Faunafair 
Op 3 oktober was het bestuur aanwezig op de Faunafair in Wijnjewoude. Naast It Fryske Gea, 
jagersverenigingen en LTO was de hengelsportfederatie aanwezig. Ons bestuur 
vertegenwoordigde de hengelsportfederatie. We hebben heel wat voorlichting kunnen geven en 
folders kunnen uitdelen. De sfeer was goed, de verhalen sterk en het is nooit verkeerd om je 
gezicht te laten zien. Dit alles draagt tenslotte ook bij tot positieve beeldvorming ten aanzien 
van de hengelsport in het algemeen. Daar hebben we allemaal baat bij! 
  
 
 



19 oktober, Uitzetten spiegelkarpers 
Op 19 oktober zijn in de Burgumermar 300 spiegelkarpers uitgezet. Onze voorzitter was 
aanwezig om te assisteren. Nu hopen dat deze dieren het overleven en we als hengelsport kunnen 
genieten van deze bijzondere kweekvorm van de karper. De uitzet van de karpers is een initiatief 
van de Karper Studiegroep en is gefinancierd door HSV Voorwaarts en de Hengelsportfederatie 
Fryslân. 
  
 
17 november ALV 
Op 17 november vond de tweede algemene ledenvergadering van het jaar plaats. Naast de 
gebruikelijke agendapunten en de loting, was deze keer een bijzondere gast in ons midden: Jouke 
Jansma. Jouke is een bekende snoek- en snoekbaarsvisser. Hij heeft ons middels foto’s, 
expertise en natuurlijk sterke verhalen een presentatie gegeven met de titel ‘Werpend vissen op 
snoek in binnen –en buitenland”. Hij liet ons foto’s zien en verhalen horen over het vissen op 
snoek vanuit de boot en/of vanaf de wal door te werpen met jerkbaits, shads, pluggen en andere 
soorten kunstaas. Hij liet ons prachtige foto’s zien van visvakanties in Noorwegen en Ierland. 
Met een goede opkomst van rond de 50 personen een meer dan geslaagde avond. 
 
Ontwikkelingen bestuur 
In april traden Pyt Achenbach (secretaris), Martien Kamsa en Jorrit de Vries af als 
bestuursleden. Daarvoor in de plaats kwamen Dave Bosman (secretaris), Richard Bulthuis 
(algemeen bestuurslid) en Date de Vries (algemeen bestuurslid). Helaas moesten kort daarna 
wegens privéomstandigheden Dave Bosman en Richard Bulthuis aftreden als bestuursleden. 
Daarmee bleef een driekoppig bestuur met Siebe Huizenga (voorzitter), Wybe Huizenga 
(penningmeester) en Date de Vries (algemeen bestuurslid). De functie secretaris is momenteel 
vacant. Oproepen in de Sportfisker en tijdens de ALV hebben helaas nog geen concrete 
aanmeldingen opgeleverd. We houden de vereniging draaiende met z’n drieën, maar op korte 
termijn zou aanvulling van een secretaris meer dan gewenst zijn. 
 
Ontwikkelingen leden 
De eindstand qua ledenaantal op 31 december 2009 was: 3300 leden. Daarmee kunnen we stellen 
dat onze vereniging met een kleine 300 leden is gegroeid! Een goede ontwikkeling voor onze 
vereniging. We mogen ons met trots de grootste vereniging van Drachten noemen! De prognoses 
zijn dat dat aantal het komende jaar ook nog zal toenemen. De economische crisis lijkt een 
positieve invloed te hebben op het aantal vissers. Ondanks de soms negatieve publiciteit die onze 
sport soms krijgt, groeit de populariteit nog steeds. 
 
Vooruitblik 
 
We hopen zo het komende jaar te mogen doorgroeien en voor de vereniging de volgende zaken 
weer te organiseren: 
 

- twee algemene ledenvergaderingen 
- viswedstrijden voor de jeugd met daaraan gekoppeld de vislessen; 
- promotie: websites (Drachtenwiljemeemaken, Drachtster Courant, Wâldnet, 

Hengelsportfederatie) en bladen. 
 
Verder hopen we komend jaar ons bestuur te versterken. We maken er weer een mooi jaar van! 


